HOFEX — The Unmissable Exhibition for Food and Hospitality Industry in 2025

HOFEX—2025年你不可錯過的餐飲及款待業盛事

Seeking the latest trends in F&H industries? HOFEX 2025 is the exhibition you cannot miss! Join us from 14 to 16 May 2025 at HKCEC, where we will be taking place alongside ProWine Hong Kong @ HOFEX!

親愛的業界同仁,您是否在尋找最新的餐飲和酒店業趨勢?HOFEX 2025將是您不容錯過的盛 會! 2025年5月14日至16日,我們將與國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會@HOFEX(ProWine Hong Kong @ HOFEX)同場舉行!



Remarking 38 years of excellence, HOFEX – Asia's Leading Food & Hospitality Tradeshow, has been taking the industry on numerous extraordinary journeys of culinary delicacies from all over the world, bringing the most comprehensive selection of Food & **Drinks, Hospitality Equipment & Supplies products to Asia.**

HOFEX於1987年首辦,率先將環球上乘美食、高級飲料、頂尖款待設備引入亞洲。HOFEX現 為亞洲首屈一指國際食品餐飲及酒店設備展,為無數買家帶來非凡採購體驗。

> Register for 登記參觀 HOFEX

Register for 登記參觀 **ProWine Hong Kong**

Information, Inspiration and Opportunities 在HOFEX 2025發掘市場新知 啟發無限商機

Strong Exhibitor Lineup 最強參展陣容

Manufacturers and suppliers from around the world will present a wide range of products and inject new impetus into Asia.

涵蓋全球各地不同範疇的製造商和供應商,帶來豐富多 元的展品,為亞洲市場注入新動力。





Develop Global Perspectives 深入國際市場

Exchange insights with countless market leaders and industry experts hailed from abroad to expand your horizons.

與數以千計來自不同國家及地區的市場先鋒及業界翹楚 交流切磋,拓闊國際視野。

Thought-Provoking Events 啓發創新意念

The exhibition halls will be bursting with insights and creativity as a series of competitions, seminars and workshops take place throughout the show.

精彩活動包括比賽、研討會、工作坊等一連三日上演 帶領觀衆深入各餐飲領域。





Extensive Networking Opportunities

An array of networking events such as luncheons and cocktail party will be held to foster new and long-lasting partnerships.

一系列聯商活動如交流酒會及午宴吸引各界人士參與, 帶來無可比擬的聯商機會。



HOFEX

Register for 登記參觀 **ProWine Hong Kong**

Explore Our Extensive Sectors 探索我們的展區









Bakery & Confectionery 烘焙及甜點

Food Packaging Food & Drinks 食品及飲料 食品包裝

Hospitality Technology 酒店服務及科技









Kitchen Equipment & National Pavilions **Catering Supplies** 廚房設備及餐飲供應

Specialty Coffee & 國家參展團 Tea 精品咖啡及茶

Hospitality Supplies

ProWine Hong Kong @ HOFEX 餐飲擺設及款待供應 國際葡萄酒與烈酒貿易展 覽會@HOFEX

Highly Anticipated Opening Ceremony

萬衆矚目的開幕儀式



We are thrilled to announce that Mr Paul Chan, the Financial Secretary of Hong Kong Special Administrative Region, will be the Guest of Honour at the HOFEX 2025 opening ceremony. He will join industry leaders in celebrating this significant occasion, inspiring us all to look forward to a bright future for food and hospitality industry! 我們非常榮幸地宣布,香港特別行政區財政司司長陳茂波先生

將作為HOFEX 2025開幕儀式的主禮嘉賓,與各位行業領袖共 襄盛舉,啟發大家共同展望餐飲及款待業的美好未來!

Organiser:



Informa Markets

17/F, China Resources Building, 26 • Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

**** +852 3709 4981

□ visit@hofex.com

